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Protokół nr 12/2019
z posiedzenia Komisji Infrastruktury

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle
odbytego dnia 11 oraz 19 grudnia 2019 r.

Posiedzenie Komisji Infrastruktury Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle odbyło w sali
obrad (pok. 229) Urzędu Miasta Kędzierzyn-Koźle przy ul. Grzegorza Piramowicza
32.

W posiedzeniu uczestniczyli:

1) Artur Maruszczak – zastępca prezydenta ds. gospodarki przestrzennej
i inwestycyjno-remontowej;

2) Joanna Hariasz – skarbnik miasta;
3) Monika Orpel-Śmigielska – kierownik – koordynator Biura Prawnego
4) Małgorzata Jarosz-Wojtarowicz – kierownik Wydziału Gospodarki

Nieruchomościami i Planowania Przestrzennego;
5) Tomasz Jamielucha – kierownik Referatu Planowania Przestrzennego;
6) Gabriela Helbin-Golasz – kierownik Wydziału Ochrony Środowiska

i Rolnictwa;
7) Józef Muc – kierownik Wydziału Zarządzania Kryzysowego;
8) Marek Mazurkiewicz – kierownik Wydziału Zarządzania Drogami;
9) Aleksy Ptaszyński – komendant straży miejskiej.

Obecność członków komisji - według załączonej listy obecności, która stanowi
załącznik do niniejszego protokołu.

Ad 1.
Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.

Dnia 11 grudnia o godz. 16:00 otwarcia posiedzenia, stwierdzenia prawomocności
obrad i powitania dokonał przewodniczący komisji Adam Oczoś.
Nieobecny na posiedzeniu w dniu 11 grudnia był radny Sławomir Wołkowiecki
(natomiast wszyscy radni byli obecni na drugiej części posiedzenia dnia 19 grudnia).
Przewodniczący komisji stwierdził, że zostało osiągnięte kworum oraz, że obrady
Komisji Infrastruktury są prawomocne.
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Ad 2.
Przyjęcie porządku obrad.

Proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu nr 11/2019 z dnia 20 listopada 2019 r.
4. Zaopiniowanie projektu budżetu miasta na rok 2020 w zakresie działania komisji.
5. Zaopiniowanie projektu wieloletniej prognozy finansowej na lata 2020-2035.
6. Program ochrony środowiska dla Gminy Kędzierzyn-Koźle na lata 2017-2020

z uwzględnieniem perspektywy na lata 2021-2024.
7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego miasta Kędzierzyn-Koźle części osiedla
Lenartowice – rejon ul. Połanieckich.

8. Propozycje planu pracy komisji na 2020 rok.
9. Sprawy bieżące i wolne wnioski.
10. Zakończenie obrad.

Przewodniczący komisji Adam Oczoś powiedział, iż tytuł ww. pkt 6 należy zmienić na
następujący „Raport z realizacji „Programu ochrony środowiska dla Gminy
Kędzierzyn-Koźle na lata 2017-2020 z uwzględnieniem perspektywy na lata 2021-
2024”, ponieważ program został wcześniej przyjęty. Następnie poinformował, iż
w dniu posiedzenia (tj. 11 grudnia) wpłynął projekt uchwały do zaopiniowania w
sprawie ustalenia wysokości stawek opłaty za zajęcie pasa drogowego na drogach
gminnych miasta Kędzierzyn-Koźle, jednakże projekt będzie opiniowany na drugiej
części posiedzenia dnia 19 grudnia w czasie przerwy sesyjnej.

W związku z brakiem innych uwag do ww. porządku obrad przewodniczący komisji
Adam Oczoś poddał pod głosowanie porządek obrad wraz ze zmianą tytułu pkt 6.

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (6)
Ewa Czubek , Michał Nowak, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew,
Dominik Szustakiewicz
NIEOBECNI (1)
Sławomir Wołkowiecki
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Ad 3.
Przyjęcie protokołu nr 11/2019 z dnia 20 listopada 2019 r.

W związku z brakiem osób zgłaszających uwagi przewodniczący poddał pod
głosowanie ww. protokół.

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (6)
Ewa Czubek , Michał Nowak, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew,
Dominik Szustakiewicz
NIEOBECNI (1)
Sławomir Wołkowiecki

Ad 4.
Zaopiniowanie projektu budżetu miasta na rok 2020 w zakresie działania
komisji.

Przewodniczący komisji Adam Oczoś powiedział, iż zaplanowano kwotę w wysokości
63 mln zł na budowę łącznika obwodnicy północnej mimo, iż nie ma jeszcze
dokumentacji ani kosztorysu w sprawie tej inwestycji. Zapytał w jaki sposób
wyliczono kwotę 63 mln zł.

Artur Maruszczak, zastępca prezydenta ds. gospodarki przestrzennej i inwestycyjno-
remontowej odpowiedział, iż wysokość kwoty ustalono przy wcześniejszych
opracowaniach projektu koncepcyjnego. Dodał, iż w przyszłym roku planuje się
doprecyzowanie tej kwoty w budżecie na rok 2021.

Adam Oczoś zapytał, do kiedy firma ma termin wykonania dokumentacji.

Zastępca prezydenta wytłumaczył, iż gmina planuje mieć decyzję „zridowską” na
początku roku 2021.

Adam Oczoś zapytał, czy planuje się pozyskanie środków zewnętrznych na te zadanie.

Artur Maruszczak opowiedział, że strona urzędowa zaaplikowała do rządowego
programu dotyczącego budowy mostów. Jeżeli pojawią się inne możliwości
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pozyskania środków zewnętrznych gmina postara się występować o kolejne
dodatkowe środki finansowe.

Dominik Szustakiewicz zapytał, czy oświetlenie między ul. Piotra Skargi,
a ul. Kościuszki jest uwzględnione w projekcie budżetu. Przypomniał, iż gmina
odpowiedziała w tej sprawie, iż będzie to rozważane przy projekcie budżetu.

Zastępca prezydenta wyjaśnił, że w projekcie zadanie te można uwzględnić w pozycji
„uzupełnienie oświetlenia”, natomiast we względu na ograniczone środki strona
urzędowa będzie analizowała, które wnioski zrealizować.

Przewodniczący komisji powiedział, iż nie ma więcej pytań i poddał pod głosowanie
projekt budżetu miasta na rok 2020 w zakresie działania komisji.

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (5)
Ewa Czubek , Michał Nowak, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Dominik Szustakiewicz
NIEOBECNI (1)
Sławomir Wołkowiecki

Komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 5, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” - 1,
pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.

Ad 5.
Zaopiniowanie projektu wieloletniej prognozy finansowej na lata 2020-2035.

Przewodniczący komisji poddał pod głosowanie ww. projekt.

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (5)
Ewa Czubek , Michał Nowak, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
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Dominik Szustakiewicz
NIEOBECNI (1)
Sławomir Wołkowiecki

Komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 5, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” - 1,
pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.

Ad 6.
Raport z realizacji „Programu ochrony środowiska dla Gminy Kędzierzyn-Koźle
na lata 2017-2020 z uwzględnieniem perspektywy na lata 2021-2024”.

Przewodniczący komisji wyraził swoje niezadowolenie dotyczące strzelnicy. W
raporcie znajduje się informacja w sprawie ograniczenia emisji hałasu z którą nie do
końca radny się zgadza. Radny przypomniał, iż z dokumentacji dotyczącej emisji
hałasu na strzelnicy wynika, że działania, które wykonano w żaden sposób nie
przyczyniły się do poprawy emisji hałasu. Działania o których mowa zostały
wykonane po zaleceniach po wypadku dotyczącym osoby postrzelonej w trakcie
kierowania samochodem na obwodnicy. Kolejno odniósł się do informacji w sprawie
wydawania środków na poprawę zanieczyszczeń w zakresie emisji pyłów i podkreślił,
iż od 2017 r. wzrost wydatkowania środków jest trzykrotny. Następnie poinformował,
że nie ma chętnych zgłaszających się do dyskusji i powiedział, iż komisja zapoznała
się oraz przyjęła ww. raport.

Ad 7.
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego miasta Kędzierzyn-Koźle części osiedla
Lenartowice – rejon ul. Połanieckich.

W związku z brakiem chętnych zgłaszających się do dyskusji przewodniczący komisji
poddał pod głosowanie ww. projekt.

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (6)
Ewa Czubek , Michał Nowak, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew,
Dominik Szustakiewicz
NIEOBECNI (1)
Sławomir Wołkowiecki
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Komisja jednogłośnie pozytywnie (6 głosów ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały.

Ad 8.
Propozycje planu pracy komisji na 2020 rok.

Przewodniczący komisji poinformował, iż przygotował propozycję planu na rok 2020,
którą członkowie otrzymali i poprosił o zgłaszanie tematów przez członków komisji.

Michał Nowak zaproponował na listopad temat „poprawa warunków komunikacji
rowerowej oraz pieszej”, na miesiąc czerwiec temat pn. „funkcjonowanie „Wodnego
oKKa” oraz na wrzesień „funkcjonowanie rynku i kozielskiej starówki po remoncie”.

Ewa Czubek poprosiła, aby członkowie komisji przeprowadzili wiję lokalną
w schronisku.

Przewodniczący komisji powiedział, iż członkowie komisji przeprowadzą
zaproponowaną wizję, natomiast termin radni ustalą w okresie późniejszym.

Przewodniczący komisji poddał pod głosowanie plan pracy komisji.

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (6)
Ewa Czubek , Michał Nowak, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew,
Dominik Szustakiewicz
NIEOBECNI (1)
Sławomir Wołkowiecki

Komisja jednogłośnie pozytywnie (6 głosów „za”) przyjęła nw. plan pracy na rok
2020.

PLAN PRACY KOMISJI INFRASTRUKTURY NA 2020 ROK

STYCZEŃ
1. Stan zabytków w mieście .
2. Sprawy bieżące.
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LUTY
1. Realizacja przepisów ustawy krajobrazowej - lokalny kodeks reklamowy.
2. Sprawy bieżące.

MARZEC
1. Działalność Związku Międzygminnego „Czysty Region”.
2. Sprawy bieżące.

KWIECIEŃ
1. Współpraca z radami osiedlowymi – udział przewodniczących rad osiedlowych oraz
realizacja zadań Budżetu Obywatelskiego.
2 Sprawy bieżące.

MAJ
1. Stan powietrza w mieście na przestrzeni lat – działania naprawcze.
2. Sprawy bieżące.

CZERWIEC
1. Opiniowanie wykonania budżetu miasta za 2019 r. w zakresie działania komisji.
2. Funkcjonowanie „Wodnego oKKa”.
3. Sprawy bieżące.

LIPIEC - przerwa wakacyjna

SIERPIEŃ
1. Analiza wykonania budżetu miasta za I półrocze 2020 r. w zakresie działania
komisji.
2. Sprawy bieżące.

WRZESIEŃ
1. Przestrzeń przyjazna mieszkańcom miasta jako deptak (woonerf) w części
Kędzierzyna, założenia, dyskusja, obszar, konsultacje.
2. Funkcjonowanie rynku i kozielskiej starówki po remoncie.
3. Sprawy bieżące.

PAŹDZIERNIK:
1. Komunikacja drogowa w mieście – założenia poprawy przepustowości
newralgicznych punktach miasta.
3. Sprawy bieżące.

LISTOPAD:
1. Poprawa warunków komunikacji rowerowej oraz pieszej.
2. Sprawy bieżące.

GRUDZIEŃ:
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1. Opiniowanie projektu budżetu miasta na 2021 rok.
2. Przyjęcie planu pracy Komisji na 2021 r.
3. Sprawy bieżące.

*UWAGA:
Komisja przeprowadzi wiję lokalną w schronisku – termin wizji zostanie uzgodniony
na posiedzeniu.

Ad 9.
Sprawy bieżące i wolne wnioski.

Przewodniczący komisji przypomniał, iż w związku z późnym wpłynięciem projektu
uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłaty za zajęcie pasa drogowego na
drogach gminnych miasta Kędzierzyn-Koźle, komisja ustaliła termin drugiej części
posiedzenia na dzień 19 grudnia 2019 r.
Pierwsza część posiedzenia trwała do godz. 17:00.

Dnia 19 grudnia o godz. 14:40 przewodniczący komisji Adam Oczoś otworzył obrady
drugiej części posiedzenia. Wszyscy członkowie komisji byli obecni.

Następnie przewodniczący komisji poddał pod głosowanie rozszerzenie porządku
obrad o projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłaty za zajęcie pasa
drogowego na drogach gminnych miasta Kędzierzyn-Koźle.

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (7)
Ewa Czubek , Michał Nowak, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew,
Dominik Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki

Ad 10.
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłaty za
zajęcie pasa drogowego na drogach gminnych miasta Kędzierzyn-Koźle.

Tomasz Scheller zapytał, czy gmina może zrezygnować ze stawek.

Zastępca prezydenta odpowiedział, iż można ustalić stawkę w wysokości 0 zł,
jednakże należy zwrócić uwagę, że mowa jest o symbolicznej kwocie w wysokości
10 gr.

Michał Nowak poprosił, aby w pasie drogowych szczególnie na osiedlu Żabieniec
zniknęły z ulic reklamy/flagi, ponieważ jest to degradacja przestrzeni publicznej.
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Artur Maruszczak przypomniał, iż ul. Jagiellońska na osiedlu Żabieniec jest drogą
powiatową, natomiast można zwrócić się do powiatu z zapytaniem.

Przewodniczący komisji poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały.

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (7)
Ewa Czubek , Michał Nowak, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew,
Dominik Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki

Ad 11.
Zakończenie obrad.

Przewodniczący komisji podziękowała za udział w drugiej części posiedzenia, po
czym o godz. 15:00 zamknął obrady Komisji Infrastruktury.

PRZEWODNICZĄCY KOMISJI
Adam Oczoś (-)

Protokołowała Joanna Motyl


